
Zápisnica z rokovania 
Mestského zastupiteľstva v Spišskom Podhradí 

dňa 18.6.2009 
 
Program: 

1)  Otvorenie predsedajúci 
2)  Voľba návrhovej komisie predsedajúci 
3)  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice predsedajúci 
4)  Podnety občanov  
5)  Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu za 

rok 2008 
Hlavný kontrolór 

6)  Záverečný účet mesta za rok 2008 Vedúca 
ekonomického 
oddelenia 

7)  Správa z kontroly NKÚ vykonanej na MsÚ Spišské 
Podhradie 

Vedúca 
ekonomického 
oddelenia 

8)  Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 
2009 

Hlavný kontrolór 

9)  Správa hlavnej inventarizačnej komisie k inventarizácii 
majetku mesta k 31.12.2008 

Mgr. Kynčáková 

10) Projekty EÚ (ZŠ Palešovo námestie 9, ZŠ Školská 3) Primátor 
11) Spoločný obecný úrad (dodatky k zmluve) Primátor 
12) Rôzne: 

- žiadosť o odkúpenie a vysporiadanie 
pozemku – p. Juraj Roch 

- žiadosť o odkúpenie pozemku – p. 
Róbert Brindza 

- žiadosť o odkúpenie pozemku – p. 
Mária Petreková 

- vykupovanie pozemkov na kanalizáciu 
- žiadosť o odkúpenie pozemku – p. 

Miroslava Zelená 
- partnerská zmluva s družobným 

mestom Vrbové 
- nájomná zmluva WC Sivá Brada 
- správa o vrátení poplatku za hracie 

automaty 
- správa HK k BOZP a OPP 

Predseda kontrolnej 
komisie, predseda 
stavebnej komisie, 
prednosta, hlavný 
kontrolór 

13) Kontrola plnenia uznesení Prednosta 
14) Záver Predsedajúci 

 
 
Prítomní: 

Peter Hanigovský P Mgr. Mária Kicková P 
Jozef Komara P Ing. Ján Lisoň P 
Mária Kaľavská P Ing. Marek Mikula O 
Štefan Faltin O Marián Boržík P 
Vladimír Tomko P Štefan Siváň O 
Ing. Štefan Mačuga P   
Hostia podľa prezenčnej listiny 

 P = prítomný   N = neprítomný   O = ospravedlnený 
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Pracovné komisie: 
Predsedajúci Mgr. Jozef Bača 

Vladimír Tomko 
Mária Kaľavská 

Návrhová komisia 

Peter Hanigovský 
Ing. Ján Lisoň Overovatelia zápisnice 
Mgr. Mária Kicková 

Zapisovateľ Dana Blahovská 
 
Rokovanie otvoril o 18:00 hod. primátor mesta.  V čase otvorenia rokovania bolo prítomných  6 
poslancov a MZ bolo uznášania schopné. 
 
Bod č.: 4 
 Podnety občanov 
 
Diskusia 
 Hanigovský Zostala ešte neopravená lávka cez potok smerom z Mariánskeho 

námestia na Starý jarok, pri evanjelickom kostole a pri suške. Už 5 rokov 
má na verejnom priestranstve pri evanjelickom kostole vysypaný štrk p. 
Kaleta. 

Uznesenie č.: MZ-5-9-A-1 
MZ berie na vedomie podnety občanov. 
Zodpovedný:  Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
 
Bod č.: 5 
 Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu za rok 2008 
 
Diskusia 
 JUDr. Tekeli Predniesol stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu za rok 

2008. Stanovisko tvorí prílohu zápisnice. 
Uznesenie č.: MZ-5-9-A-13 
MZ berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu Mesta Spišské 
Podhradie za rok 2008. 
Zodpovedný:  Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
 
Bod č.: 6 
 Záverečný účet mesta za rok 2008 
 
Diskusia 
 Ing. Lisoň Finančná komisia na svojom zasadnutí  prejednala záverečný účet mesta, 

PO, RO a spoločnosti Služby mesta s.r.o. Doporučuje schváliť 
hospodárenie všetkých PO a RO. Problém bol so ZUŠ, ktorý je už 
vyriešený. Prečítal správu zo zasadnutia komisie a predniesol návrhy na 
uznesenia.  

Uznesenie č.: MZ-5-9-A-2 
MZ berie na vedomie stanovisko finančnej komisie k záverečnému účtu Mesta Spišské Podhradie 
za rok 2008. 
Zodpovedný:  Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Uznesenie č.: MZ-5-9-A-3 
MZ berie na vedomie správu audítora k účtovnej závierke k 31.12.2008. 
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Zodpovedný:  Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Uznesenie č.: MZ-5-9-B-1 
MZ schvaľuje hospodárenie rozpočtovej organizácie Základná škola, Školská 3 v Spišskom 
Podhradí, hospodárenie ŠKD Školská 3 v Spišskom Podhradí a ŠJ Školská 3 v Spišskom 
Podhradí za rok 2008. 
Zodpovedný: Riaditeľ ZŠ Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík  Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula  
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-5-9-B-2 
MZ schvaľuje hospodárenie rozpočtovej organizácie  Základná škola,  Palešovo nám. 9 
v Spišskom Podhradí a hospodárenie ŠKD  Palešovo nám. 9 v Spišskom Podhradí za rok  2008. 
Zodpovedný: Riaditeľka ZŠ Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík  Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula  
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-5-9-B-3 
MZ schvaľuje hospodárenie rozpočtovej organizácie Materská škola,  Májová 54 v Spišskom 
Podhradí a hospodárenie ŠJ Májová 54 v Spišskom Podhradí  za rok 2008. 
Zodpovedný: Riaditeľka MŠ Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík  Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula  
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
Ing.  Lisoň Doporučujem schváliť zmenu rozpočtu ZUŠ. 
Uznesenie č.: MZ-5-9-E-1 
MZ ruší uznesenie č. MZ-14-8-B-11 z 22.12.2008. 
Zodpovedný: Prednosta Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie 
Marián Boržík  Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula  

PDF vytvořeno zkušební verzí pdfFactory www.fineprint.cz

http://www.fineprint.cz
http://www.fineprint.cz


Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-5-9-B-5 
MZ schvaľuje rozpočet  Základnej umeleckej školy, Sídlisko hrad 28 v Spišskom Podhradí na rok 
2008 v celkovej výške 3 650 000,-Sk. 
Zodpovedný: Riaditeľ ZUŠ Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík  Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula  
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-5-9-B-4 
MZ schvaľuje hospodárenie rozpočtovej organizácie  Základná umelecká škola, Sídlisko hrad 28 
v Spišskom Podhradí za rok 2008. 
Zodpovedný: Riaditeľ ZUŠ Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík  Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula  
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-5-9-B-6 
MZ schvaľuje hospodárenie rozpočtovej organizácie  Centrum voľného času, Školská 10 
v Spišskom Podhradí za rok 2008. 
Zodpovedný: Riaditeľ CVČ Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie 
Marián Boržík  Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula  
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-5-9-B-7 
MZ schvaľuje hospodárenie príspevkovej organizácie Mestské kultúrne stredisko v Spišskom 
Podhradí za rok 2008. 
Zodpovedný: Riaditeľka MsKS Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík  Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula  
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Uznesenie č.: MZ-5-9-B-8 
MZ schvaľuje použitie dotácie poskytnutej Mestskému športovému klubu v Spišskom Podhradí 
v roku 2008. 
Zodpovedný: Predseda MŠK Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík  Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková 0 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula  
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-5-9-B-9 
MZ schvaľuje celoročné hospodárenie Mesta Spišské Podhradie bez výhrad. 
Zodpovedný: Primátor, vedúca ekonomického 

oddelenia 
Termín: 18.06.2009 

Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík  Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula  
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-5-9-B-10 
MZ schvaľuje odvod 10% prebytku hospodárenia roku 2008 zisteného podľa § 16 ods. 6 zákona 
583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy do rezervného fondu t.j. 929,43 € 
(28 000,–Sk).  
Zodpovedný: Primátor, vedúca ekonomického 

oddelenia 
Termín: 18.06.2009 

Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie 
Marián Boržík  Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula  
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-5-9-B-11 
MZ schvaľuje prevod finančných prostriedkov v sume 44 878,18 € (1 352 000,–Sk) na osobitný 
účet (starostlivosť o dreviny). 
Zodpovedný: Primátor, vedúca ekonomického 

oddelenia 
Termín: 18.06.2009 

Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie 
Marián Boržík  Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula  
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Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-5-9-B-12 
MZ schvaľuje prevod nevyčerpaných finančných prostriedkov vo výške 2 721,90 € (82 000,–Sk) 
na osobitný fondový účet a následne školám. 
Zodpovedný: Primátor, vedúca ekonomického 

oddelenia 
Termín: 18.06.2009 

Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie 
Marián Boržík  Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula  
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-5-9-B-13 
MZ schvaľuje prevod celkového prebytku hospodárenia vo výške 147 812,52 € (4 453 000,–Sk) 
na osobitný fondový účet s možnosťou použitia v roku 2009 prípadne ďalších rokoch. 
Zodpovedný: Primátor, vedúca ekonomického 

oddelenia 
Termín: 18.06.2009 

Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík  Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula  
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 7 
 Správa z kontroly NKÚ vykonanej na MsÚ v Spišskom Podhradí 
 
Diskusia 
 Ing. Čarná Prečítala správu z kontroly NKÚ. Správa tvorí prílohu zápisnice. 

NKÚ robila kontrolu plnenia príjmov ekonomickej klasifikácie rozpočtovej 
klasifikácie podľa hlavných kategórií  vo vybraných mestách a obciach od 
3 000 do 5 000 obyvateľov za roky 2006, 2007, 2008  a kontrolu 
prostriedkov EÚ poskytnutých prijímateľom pomoci v rámci SOP Ľudské 
zdroje v programovom období 2004 – 2006. V súčinnosti s NKÚ boli 
prijaté opatrenia na odstránenie zistených nedostatkov. Postupne sa 
uvedené nedostatky odstraňujú  podľa termínov na odstránenie 
nedostatkov. 

 Ing. Lisoň To je to o čom som v minulosti ohľadne pohľadávok rozprával. Mesto si 
neplnilo svoje povinnosti. 
Chcem sa opýtať prečo mesto nepostupovalo v súlade so Zákonníkom 
práce, keď uzatvorilo so zamestnankyňou pracovnú zmluvu s týždenným 
pracovným časom nad 48 hodín? 

Ing. Čarná Išlo o účtovníčku projektu, ktorá zároveň bola vedúcou ekonomického 
oddelenia MsÚ a v pracovnom čase 7,5 hodín vykonávala obidve činnosti. 

Ing. Lisoň Čiže za jeden pracovný čas mala 2x zaplatené. 
Uznesenie č.: MZ-5-9-A-4 
MZ berie na vedomie správu a prijaté opatrenia Najvyššieho kontrolného úradu SR z kontroly 
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plnenia príjmov ekonomickej klasifikácie rozpočtovej klasifikácie podľa hlavných kategórií vo 
vybraných mestách a obciach od 3 000 do 5 000 obyvateľov v Meste Spišské Podhradie za roky 
2006, 2007 a 2008. 
Zodpovedný:  Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Uznesenie č.: MZ-5-9-A-5 
MZ berie na vedomie správu a prijaté opatrenia  Najvyššieho kontrolného úradu SR z kontroly 
prostriedkov EÚ poskytnutých prijímateľom pomoci v rámci Sektorového operačného programu 
Ľudské zdroje v Meste Spišské Podhradie za programové obdobie 2004-2006. 
Zodpovedný:  Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
 
Bod č.: 8 
 Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2009 
 
Diskusia 
 JUDr. Tekeli Predniesol plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2009. Plán tvorí prílohu 

zápisnice. 
Diskusia 
 Ing. Lisoň Prečo MZ berie na vedomie a nie schvaľuje plán kontrolnej činnosti? 
JUDr. Tekeli Vysvetlil situáciu. 
Ing. Lisoň Nikde som nenašiel uvedené, že MZ  berie na vedomie plán kontrolnej 

činnosti. Má to väčšiu vážnosť  ak  MZ  schváli. Prečítal znenie paragrafu. 
Predniesol návrh na uznesenie. 

Uznesenie č.: MZ-5-9-C-1 
MZ ukladá hlavnému kontrolórovi  vykonať v II. polroku 2009 kontrolu evidencie, účelnosti 
a efektívnosti pracovných ciest vykonaných súkromnými motorovými vozidlami v záujme Mesta 
Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: Hlavný kontrolór Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík  Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula  
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-5-9-A-6 
MZ berie na vedomie plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Mesta Spišské Podhradie  na II. 
polrok 2009. 
Zodpovedný:  Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
 
Bod č.: 9 
 Správa hlavnej inventarizačnej komisie k inventarizácii majetku 

mesta k 31.12.2008. 
 
Diskusia 
 Mgr. Kynčáková  Predniesla správu hlavnej inventarizačnej komisie k inventarizácii 

majetku mesta k 31.12.2008. Správa tvorí prílohu zápisnice. 
Ing. Lisoň Stolárstvo Cisko – žiadal o vysvetlenie. 
MVDr. Kapusta Jedná sa o sušičku. 
Ing. Lisoň Žiadal o vysvetlenie DHM – to je materiál do 500,–Sk. 
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Boržík V bývalom stolárstve ostali staré nože, frézovacie hlavy atď. Nikto o toto 
pracovné náradie  nemá záujem a je  nepoužiteľné. 

Ing. Lisoň Mesto má za 131 mil. stavebné investície? 
Žiadal o vysvetlenie ohľadne inventarizácie – ZUŠ, CVČ a stavba ZŠ 
Palešovo nám. 9. 

Mgr. Kynčáková Vysvetlila situáciu. 
 Uznesenie č.: MZ-5-9-A-7 
MZ berie na vedomie správu hlavnej inventarizačnej komisie k inventarizácii majetku mesta 
k 31.12.2008. 
Zodpovedný:  Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
 
Bod č.: 10 
 Projekty EÚ (ZŠ Palešovo námestie  9, ZŠ Školská 3) 
 
Diskusia 
 Mgr. Bača Podal informáciu ohľadne projektov EÚ. Prečítal návrh na uznesenia. 
Uznesenie č.: MZ-5-9-B-14 
MZ schvaľuje: 
a) predloženie žiadosti o NFP v rámci výzvy ROP-1.1-2009/01 ROP za účelom realizácie projektu 

„Základná škola, Školská 3, Spišské Podhradie - centrum vzdelania“, ktorého ciele sú 
v súlade s platným územným plánom obce a platným Programom hospodárskeho rozvoja 
a sociálneho rozvoja obce 

b) zabezpečenie realizácie projektu po schválení žiadosti o NFP 
c) financovanie projektu vo výške 5 % z celkových oprávnených výdavkov na projekt t.j. vo výške 

59 948,22 eur. 
 
Zodpovedný: Primátor Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula  
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-5-9-B-15 
MZ schvaľuje: 
a) predloženie žiadosti o NFP v rámci výzvy ROP-1.1-2009/01 ROP za účelom realizácie projektu 

„Stavebné úpravy podkrovia, nadstavba a prístavba objektu Základnej školy Palešovo 
námestie č. 9 Spišské Podhradie“, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom obce 
a platným Programom hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja obce; 

b) zabezpečenie realizácie projektu po schválení žiadosti o NFP; 
c) financovanie projektu vo výške 5 % z celkových oprávnených výdavkov na projekt t.j. vo výške 

37 879,15 eur. 
 
Zodpovedný: Primátor Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko + 
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Jozef Komara + Ing. Marek Mikula  
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 11 
 Spoločný obecný úrad (dodatky k zmluve) 
 
Diskusia 
 Mgr. Bača Je potrebné prijať 3 uznesenia. 
Ing. Lisoň Ak sa robia komplikované dodatky tak najlepšie je urobiť novú zmluvu. 

Kto je autorom navrhovaných dodatkov? 
Ing. Čarná Pripravila to pani Brindzová. 
Ing. Lisoň V akom stave je podpísanie dodatkov? Vy ste videli tieto dodatky pán 

kontrolór?  Máme jedného právnika na úrade, bolo potrebné im 
s prípravou dodatkov pomôcť. Prečítal text dodatku. Logicky sa to nedá 
prijať. Výpočet dodatku je náročný na pochopenie. Je tam konštatované, 
že doplatok sa určí po schválení obcami. Ak jedna obec neschváli tak sa 
to už nebude dať realizovať. Doporučujem, aby minimálne dva dodatky 
boli stiahnuté z rokovania MZ. 

Mgr. Bača Je nejaký problém schváliť dodatky na rokovaní MZ  v auguste? 
Ing. Čarná Nie. 
Hanigovský Doporučujem presunúť tento bod na budúce rokovanie MZ. 
Ing. Lisoň Chýba v tom texte logika. Tá  istá  situácia bola v decembri, keď to bolo 

na rokovaní MZ. V zásade je to to isté. 
Hlasovanie za stihnutie bodu z rokovania MZ 
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula  
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 12 
 Rôzne 
 
Diskusia 
 Mgr. Bača Majetková komisia prešla žiadosti, ktoré sú uvedené v rôznom, nie sú tam 

uvedené ceny, ani na pracovnom rokovaní sa ceny neschválili. Pri 
žiadosti pána Rocha sme sa dohodli  na vyrúbaní nájmu v takej výške ako 
by zaplatili daň keby to bolo ich, dovtedy, pokiaľ sa tento vzťah 
nezlegalizuje. Alebo sa rozhodneme hneď, že im to odpredáme a za akú 
cenu. 

MVDr. Kapusta Jedná sa o 599 m2 – v prípade p. Rocha. Oboznámili sme ho o tejto 
variante ale on navrhuje odkúpenie v takej cene ako kupoval pozemky 
v roku 1963 t.j. 3,–Sk/m2. 

Hanigovský Keby p. Roch tento pozemok v minulosti neohradil, tak tam občania sypú 
smetí. 

Mgr. Bača Nepreberali sme to na pracovnom rokovaní, nerád by som bol aby sme 
prijali závery bez hlbšieho prerokovania.  

Hanigovský Pán Roch už daň za tento pozemok zaplatili? 
Mgr. Bača Áno, tak toto je v poriadku , bolo by vhodné aby to prerokovala majetková 

a finančná komisia. 
Boržík Pani Biroščáková si dala žiadosť o odkúpenie pozemku na 
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Hviezdoslavovej ulici. Oslovili sme ich aby doložili doplnenú žiadosť o akú 
časť pozemku sa jedná. 

Biroščáková Ide nám o zachovanie zadného vstupu do dvora. Dom rekonštruujeme. 
Dvaja susedia si pozemok už odkúpili a tú zvyšnú časť by sme chceli 
odkúpiť my. 

Hanigovský Je to tam vymerané? Nie som proti ale musí to mať postup. 
MVDr. Kapusta Je potrebné prizvať geodeta a urobiť GP. 
Ing. Mačuga Najprv je potrebný súhlas MZ, či to chceme odpredať a potom pozvať 

geodeta. 
Mgr. Bača Posunieme to na komisiu a schválime to na najbližšom MZ. 
MVDr. Kapusta Akú odpoveď dáme p. Rochovi a p. Biroščákovej? 
Hanigovský Že komisie budú jednať o podmienkach predaja. 
Boržík Komisia prerokovala žiadosť p. Petrekovej o odkúpenie pozemku. 

Komisia neodporúča odpredaj pozemku. 
MVDr. Kapusta Vysvetlil situáciu. 
Uznesenie č.: MZ-5-9-F-1 
MZ zamieta žiadosť p. Márie  Petrekovej bytom Studenec 132 o odkúpenie pozemku. 
Zodpovedný: Mgr. Kynčáková Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula  
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
 Boržík Prečítal žiadosť p. Miroslavy Zelenej. Komisia prejednala túto žiadosť. 

Komisia neodporúča odpredaj pozemku  nakoľko v tejto časti je 
plánované rozšírenie cintorína. 

Uznesenie č.: MZ-5-9-F-2 
MZ zamieta žiadosť p. Miroslavy Zelenej bytom Spišské Podhradie, Štefánikova 15 o odkúpenie 
pozemku. 
Zodpovedný: Mgr. Kynčáková Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula  
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
 Boržík Prečítal žiadosť na odkúpenie pozemku p. Róberta Brindzu. Komisia 

neodporúča priamy odpredaj pozemku, nakoľko manželka p. Brindzu je 
zamestnankyňou  mesta a na predaj majetku mesta je potrebná verejná 
súťaž.  

Ing. Mačuga Oslovili sme ľudí z bytového domu na Komenského 51, či nemajú záujem 
o výstavbu  garáží pri bytovom dome. Nájomníci sú proti výstavbe garáží.  

Boržík Tieto pozemky pri bytovke nie sú vysporiadané. To sú mestské pozemky, 
na ktorých si niektorí majitelia urobili záhradky. 

Ing. Mačuga Stavebná komisia neodporúča výstavbu jednej garáže. Z hľadiska 
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územného plánu by tam mohla byť radová zástavba viacerých garáží.   
Máme nesúhlasné stanovisko obyvateľov bytového domu k výstavbe 
garáží na uvedenom pozemku. 

Uznesenie č.: MZ-5-9-F-3 
MZ zamieta žiadosť p. Róbeta Brindzu bytom Spišské Podhradie, Komenského 51 o odkúpenie 
pozemku. 
Zodpovedný: Mgr. Kynčáková Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula  
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
 Ing. Mačuga Tie záhradky pri bytovom dome na Komenského ul. 51 sú mestským 

pozemkom.  Výstavba garáží by mohla byť  aj nad žumpou, ktorá je 
nefunkčná.  

Mgr. Bača Na Galovej ulici potrebujeme odkúpiť pozemky, ak chceme podať žiadosť 
o grant. Predniesol návrh na uznesenie. 

Ing. Mačuga Máme žiadosť obyvateľov Galovej ulice, ktorí majú vchody obrátené 
k ulici  Trhovisko, že chcú mať poriadnu kanalizáciu. Mesto môže stavať 
len na vlastných pozemkoch, preto potrebujeme tieto pozemky odkúpiť od 
vlastníkov. Dá sa to riešiť vyvlastnením alebo odkúpením, v obidvoch 
prípadoch za peniaze. S tromi účastníkmi by boli pripravené zmluvy. 
Cena sa dohodla. Ostatné ulice sú vysporiadané. So štvrtým účastníkom 
pánom Fabianom sa dá rokovať až v auguste, keď bude schválený 
územný plán. 

Uznesenie č.: MZ-5-9-B-16 
MZ schvaľuje odkúpenie pozemku - parcely č. KN-E 774/1 orná pôda o výmere 69 m2, KN-E 
774/3 orná pôda o výmere 1 116m2, KN-E 774/8 orná pôda o výmere 241 m2 v celku od Márie 
Vančákovej rod. Prokopovej, nar. 10.3.1936 bytom Smetanova 1214/21, Prešov za sumu 
4 620,24 €. 
Zodpovedný: Mgr. Kynčáková Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula  
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-5-9-B-17 
MZ schvaľuje kúpu pozemku – parcela KN-E 775/2 orná pôda o výmere 590 m2 od Anny 
Ledeckej rod. Baranovej, nar. 13.2.1948 bytom Bugľovce 27 v podiele ½ za sumu 979,22 €. 
Zodpovedný: Mgr. Kynčáková Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
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Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula  
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-5-9-B-18 
MZ schvaľuje kúpu pozemku – parcela KN-E 775/2 orná pôda o výmere 590 m2 od Alžbety 
Kováčovej rod. Kolárskej , nar. 19.11.1960 bytom Rázusova 294/28, Spišská Nová Ves v podiele 
½ za sumu 881,29 €. 
Zodpovedný: Mgr. Kynčáková Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko + 
Jozef Komara  Ing. Marek Mikula  
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
 Mgr. Bača Skončila platnosť partnerskej zmluvy s mestom Vrbové. Je potrebné sa 

rozhodnúť či zmluvu obnovíme alebo nie. 
Ing. Mačuga Prečítal znenie zmluvy. 
Ing. Lisoň Ako bude fungovať spolupráca? Nie každá akcia je aj reprezentáciou 

mesta. Alebo to zostane na voľno? Bude spolupráca vychádzať 
z poverenia mesta? 

MVDr. Kapusta V zmluve je uvedené ,že cieľ rozvoja obojstranných priateľských vzťahov 
spočíva v prehlbovaní, upevňovaní a efektívnom využívaní obojstrannej 
spolupráce, berúc do úvahy prostriedky, ktoré majú k dispozícii. 
Vytvorenie a udržanie priamych priateľských stykov medzi občanmi 
obidvoch miest je prednostné. Obidve strany považujú na nevyhnutné 
k spolupráci pripojiť komunálne správy ako aj inštitúcie, spoločnosti, 
podniky, organizácie na teritóriu obidvoch miest. Priateľské vzťahy 
a obojstranná spolupráca sa budú ďalej rozvíjať prostredníctvom 
výmenných návštev delegácií obidvoch miest. Na budúci týždeň sú 
pozvaní na Spišské folklórne slávnosti. Ak sa rozhodneme obnoviť 
spoluprácu mala by byť podpísaná partnerská zmluva. 

Tomko Bol som vo Vrbovom, keď sme podpisovali zmluvu. A bolo to fakt na 
vysokej úrovni. 

Uznesenie č.: MZ-5-9-B-19 
MZ schvaľuje podpísanie  zmluvy o družobných vzťahoch medzi Mestom Spišské Podhradie a 
Mestom Vrbové na obdobie rokov  2009-2012. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula  
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
 Mgr. Bača Nájomná zmluva – WC Sivá Brada – žiadosť si dal p. Ivan Kubík. Prečítal 

podmienky nájmu. 
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Boržík Náklady na činnosť bude hradiť nájomca, upratovanie atď. 
Ing. Lisoň Je tam septik? 
MVDr. Kapusta Podal informáciu. 
Uznesenie č.: MZ-5-9-B-20 
MZ schvaľuje prenájom WC Sivá Brada pre pána Ivana Kubíka bytom Spišské Podhradie, 
Mariánske nám. 18 za sumu 1,-€ na sezónu od 19.06.2009 do 15.10.2009 za podmienok: 
-nájomca uhradí náklady za vodu Podtatranskej vodárenskej spoločnosti podľa odpočtu vodomeru 
- WC bude otvorené denne od 08.00 hod. do 21.00 hod. 
- uhradí elektrinu 
Zodpovedný: Mgr. Kynčáková Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula  
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
 Mgr. Bača Vysvetlil situáciu ohľadne vrátenia peňazí za hracie automaty. 
Ing. Lisoň Mne to až také jasné nie je. 
JUDr. Tekeli Podal správu ohľadne vrátenia poplatku za hracie automaty. 
Ing. Lisoň To, že sa neuviedli hracie automaty do prevádzky zavinil samotný 

poplatník alebo kto? Kedy zistil, že ich neuvedie do prevádzky? Aké sú 
dôvody, že nie sú uvedené do prevádzky? Zavinilo to mesto? Ak je to 
rozhodnutie samotného poplatníka tak potom je zavinenie na jeho strane. 
Nepodarilo sa mu to organizačne zabezpečiť. 

JUDr. Tekeli Určite nie je v kompetencii hlavného kontrolóra posudzovať vlastnícke 
vzťahy uvedených subjektov. Keďže licencia mu bola vydaná, uhradil ale 
neprevádzkoval. Je potrebné zvážiť všetky pre a proti. Najvhodnejšie 
riešenie je vrátenie poplatku.  

Ing. Lisoň Kto zavinil, že neboli hracie automaty uvedené do prevádzky? Kto vie 
posúdiť, že neboli na jeho strane dôvody na to, že ich neuviedol do 
prevádzky? Aké problémy môžu mestu vzniknúť ak mu nevráti 100 ale len 
60%? Mesto mu žiadne prekážky nerobilo. 

JUDr. Tekeli Aké sú vzťahy iné to hlavného kontrolóra nemôžu zaujímať. Splnil všetky 
podmienky aké mal, zaplatil a nesprevádzkoval. Vznikol mu nárok na 
vrátenie poplatku.  

Ing. Lisoň Osobne sa mi nepáči zdôvodnenie, že poplatník nezavinil to, že nespustil 
prevádzku.  

Mgr. Bača Bolo by neseriózne keby sme mu peniaze nevrátili. Vysvetlil dôvody prečo 
poplatník nespustil prevádzku hracích automatov. 

Boržík Na jednej strane skupujeme domy a na druhej strane by sme mali 
záujem, aby sa prevádzkovali hracie automaty. 

Hanigovský Mesto neurobilo chybu a vychádzajúc zo správy hlavného kontrolóra  
navrhujem aby sa vrátil  50%-tný poplatok. 

Ing. Lisoň Pri vydávaní licencie sa neskúma, či záujemca má priestor, kde umiestni 
hracie prístroje? 

Mgr. Kynčáková Nie, musia byť splnené podmienky zo zákona, ktoré v danom prípade 
splnené boli. 

Ing. Lisoň Žiadal o vysvetlenie ohľadne umiestnenia prevádzky. 
Mgr. Kynčáková Vysvetlila situáciu. 
Hanigovský Navrhujem vrátiť 50% poplatku. 
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JUDr. Tekeli Poplatník si mal zabezpečiť nájomnú zmluvu vopred. Mesto to vôbec 
nemuselo zaujímať. Nezavinilo to mesto. To, že poplatník si niečo 
nevybavil s vlastníkom budovy, mesto nezaujíma. 

Hanigovský Žiadam  hlasovať o mojom návrhu. 
Ing. Lisoň Môže mesto neodsúhlasiť otvorenie prevádzky? Je možné pre budúcnosť 

určiť podmienky, že pri vydávaní licencie by mal byť  predložený 
vlastnícky resp. nájomný vzťah? Pre tento čas sme zabránili tomu, aby 
takáto prevádzka tam fungovala. Podporím návrh, aby sme im vrátili celú 
sumu. 

Uznesenie č.: MZ- 
MZ schvaľuje vrátenie 50 %-tného poplatku firme CHICAGO, spol. s r.o., Hlavná 499/19, 059 21 
Svit za výherné hracie automaty. 
Zodpovedný:  Termín:  
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie   
Marián Boržík 0 Mária Kaľavská 0 
Ing. Ján Lisoň 0 Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková 0 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko 0 
Jozef Komara 0 Ing. Marek Mikula  
Ing. Štefan Mačuga - +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
- návrh neprešiel 
Uznesenie č.: MZ-5-9-B-21 
MZ schvaľuje vrátenie správneho poplatku za výherné hracie prístroje  firme CHICAGO, spol. 
s r.o., Hlavná 499/19, 059 21 Svit vo výške 5 974,- €. 
Zodpovedný: Vedúca ekonomického oddelenia Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie   
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský 0 Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko 0 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula  
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
 JUDr. Tekeli Prečítal správu o kontrole BOZP, evidencia osobných ochranných 

pracovných prostriedkov a evidencia majetku. Správa tvorí prílohu 
zápisnice. 

Ing. Lisoň Dal som tento návrh na vykonanie kontroly. V zásade všetky úlohy, ktoré 
boli dané hlavnému kontrolórovi  sú pre inventarizačnú komisiu – 
kontroluje evidenciu, fyzickú  existenciu majetku atď. V dvoch subjektoch 
sa píše o nedostatkoch. Materská škola - sú prijaté termíny na 
odstránenie nedostatkov? Uvádzate, že u interných zamestnancov sa 
nevedie evidencia ochranných pracovných pomôcok. 

JUDr. Tekeli Vychádzam z podkladov , ktoré mi zamestnanci poskytnú. Ak mi ich do 
daného termínu neposkytnú uvádzam, že neboli dodané. 

Ing. Lisoň Sú tu dve možnosti, že sa neposkytujú ochranné pracovné pomôcky 
alebo, že sa nevedie ich evidencia. 

JUDr. Tekeli Ak mi nie sú predložené podklady tak musím uviesť, že neboli 
predložené. 

Ing. Lisoň Ja si myslím, že ak neboli predložené,  tak nie sú. Závery kontroly NKÚ 
orientované na hospodárenie so zvereným majetkom mesta išli tým 

PDF vytvořeno zkušební verzí pdfFactory www.fineprint.cz

http://www.fineprint.cz
http://www.fineprint.cz


smerom, že je to veľmi vážna záležitosť a je potrebné aj jednotlivých 
zamestnancov zodpovedných za túto prácu k tomu viesť. 

Uznesenie č.: MZ-5-9-A-8 
MZ berie na vedomie protokol o výsledku kontroly k BOZP a OPP u kontrolovaných subjektov: 
Mesto Spišské Podhradie, rozpočtové organizácie, príspevková organizácia a Služby mesta s.r.o. 
Zodpovedný:  Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Diskusia 
 Mgr. Bača NANO NAGLE – školská komisia dala svoje stanovisko. Zmluva o nájme 

nebytových priestorov medzi MŠ a Úniou sestier – došlo k dohode. 
Premerali sa priestory, ktoré deti z MŠ navštevujúce NANO NAGLE 
využívajú. Vyrátali sa konkrétny náklady. Vyšla suma na 1 rok 2 370,– €. 
Rozdelila sa suma na prvých 6 mesiacov a potom na štyri mesiace. 
V prvej čiastke by sme mali zaplatiť 6/10 sumy. 

Mgr. Kicková MŠ má dva mesiace cez prázdniny zatvorené? 
Mgr. Bača V NANO NAGLE deti nebudú 2 mesiace. 
Boržík Je táto zmluva právne ošetrená? 
JUDr. Tekeli Podal konkrétne informácie ohľadne zmluvy. 
Dr. Sereday Sestry prišli s požiadavkou aby alikvotnú časť presunula škôlka zo svojho 

rozpočtu pre nich ale to sa nedá lebo nefigurujú ako predškolské 
zariadenie. Nabádal som ich k tomu aby sa registrovali na Ministerstve 
školstva ako predškolské zariadenie. Bol som tam osobne preveriť 
situáciu. Pristúpili na zmluvu. A nájom medzi MŠ a nimi je jediná forma 
akou sa dajú presunúť peniaze z rozpočtu MŠ do NANO NAGLE. 

Mgr. Bača V NANO NAGLE majú deti stravu zdarma. 
Dr. Sereday Ak by klesol počet detí v MŠ, mala by nižší príjem ako momentálne má. 
Ing. Lisoň Odborná stránka prípravy o tie deti je zabezpečená? Výpovedná doba je 

jeden mesiac. Čo v prípade ak  po zaplatení nájomného na II. polrok dá 
jedna alebo druhá strana výpoveď. Čo s uhradenými financiami? 

JUDr. Tekeli Vysvetlil situáciu. 
Ing. Lisoň Žiadal o vysvetlenie časti zmluvy. 
JUDr. Tekeli Vysvetlil. 
Ing. Lisoň Považujem to za záslužnú činnosť čo robia sestry. Ak sa venujú veľkej 

alebo malej skupine, tak to treba podporiť. Ak by tam tieto deti, ktoré tam 
chodia nechodili, tak by sme nedostali od štátu  peniaze. 

Ing. Jurečko Pri zápise do I. ročníka preukázali oveľa väčšiu pripravenosť ako tí, ktorí 
predškolské zariadenie nenavštevovali. Sú lepšie pripravení. Niečo 
pozitívne sa tam naučia. 

Ing. Mačuga Má to význam pre rómske deti. 
Ing. Lisoň Partnermi v tejto zmluve sú uvedené subjekty, má túto zmluvu schváliť 

MZ? 
JUDr. Tekeli Vysvetlil dôvody schválenia v MZ. 
Ing. Lisoň Natoľko je MŠ právnym subjektom, že nepotrebuje, aby MZ schvaľovalo 

zmluvu? 
JUDr. Tekeli Vysvetlil situáciu. 
Ing. Lisoň Prijímali sme uznesenia v tom zmysle, že podmienky schvaľovania 

nájmov medzi jednotlivými subjektami prechádzajú MZ. Mali by sme 
odsúhlasiť uzatvorenie nájomnej zmluvy. 

Ing. Jurečko Vysvetlil postoj školskej komisie k danej zmluve. 
JUDr. Tekeli Nemuselo by to byť schvaľované v MZ.  
Ing. Lisoň Mohol by som to chápať tak, žeby sme schválili uzatvorenie nájomnej 

zmluvy a uložili riaditeľke MŠ aby ju  podpísala? 
Ing. Jurečko Toto je najschodnejšie riešenie. 
JUDr. Tekeli Môže to takto byť. 
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Ing. Lisoň Ak by mesto vstúpilo ako nájomca bolo by to komplikovanejšie? 
Ing. Jurečko Potom treba riešiť prefinancovanie nájmu. Polrok je za nami, je tu návrh 

urovnať polrok. Je tu aj riešenie uhrádzať mesačne náklady. 
Ing. Lisoň Ku každej zmluve treba dvoch ale je potrebné byť pripravený na to, že 

jedna strana nebude pripravená na platenie. Mám ten názor, aby sme 
schválili uzatvorenie nájomnej zmluvy, uložili riaditeľke MŠ aby ju 
podpísala a platenie navrhujem  do 10. dňa  za bežný mesiac. 

JUDr. Tekeli Nevidím v tom problém. 
Hanigovský Som za to, aby to bolo podchytené v zmluve. 
Ing. Lisoň Predniesol návrh úpravy nájomnej zmluvy ohľadne platenia. 
Hanigovský Som za návrh platenia do 10. dňa  bežného mesiaca. 
Uznesenie č.: MZ-5-9-B-22 
MZ schvaľuje uzatvorenie Zmluvy o nájme a podnájme nebytových priestorov medzi Úniou sestier 
Obetovania preblahoslavenej Panny Márie, Budatínska 47, 850 07 Bratislava – Petržalka 
a Materskou školu, Májová 54 v Spišskom Podhradí na obdobie od 1.1.2009 do 30.6.2009 
v celkovej sume 1 434,- € a ďalšie úhrady nájomného  do 10. dňa v príslušnom mesiaci v sume 
po 239,–€/1 mesiac v období september až december 2009. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský - Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula  
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-5-9-C-2 
MZ ukladá riaditeľke MŠ, Májová 54 v Spišskom Podhradí uzatvoriť nájomnú zmluvu s Úniou 
sestier Obetovania preblahoslavenej Panny Márie, Budatínska 47, 850 07 Bratislava – Petržalka  
na prenájom nebytových priestorov – miestnosti pre elokovanú triedu Materskej školy, Májová 54, 
Spišské Podhradie pre prácu s deťmi (miestnosti s celkovým objemom 321 m3) v dome: 
orientačné číslo 69, súpisné číslo 187 na parcele KN-C č. 679 v katastrálnom území Spišské 
Podhradie. 
Zodpovedný: Riaditeľka MŠ Termín: 25.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský - Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula  
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
 Hanigovský Predniesol správu zo zasadnutia bytovej komisie. Správa tvorí prílohu 

zápisnice. 
Komisia navrhuje odkúpiť dva domy, polovicu domu na ulici Starý jarok 47  
a dom na Štefánikovej č.  90. 

Mgr. Bača Jednali sme o odkúpení domu na Štefánikovej č. 90 v minulosti.  
Hanigovský Navrhujem uznesenie – vstúpiť do rokovania. 
Uznesenie č.: MZ-5-9-F-4 
MZ zamieta žiadosť p. Žanety Mižigárovej bytom Žehra – Hodkovce 27 o prihlásenie k trvalému 
pobytu. 
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Zodpovedný: Mgr. Kapustová Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula  
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-5-9-F-5 
MZ zamieta žiadosť p. Michala Horvátha bytom Žehra – Hodkovce 27 o prihlásenie k trvalému 
pobytu. 
Zodpovedný: Mgr. Kapustová Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
 
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula  
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-5-9-B-23 
MZ schvaľuje vstúpiť do jednania s vlastníkmi domov na Starom jarku č. 47  a Štefánikovej ul. č. 
90 ohľadom odkúpenia nehnuteľností. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko 0 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula  
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
 Hanigovský Komisia prešla celé mesto a zrátala neobývané domy, ktorých je 23.  

Niektoré sú neobývané už niekoľko rokov. 
Uznesenie č.: MZ-5-9-A-9 
MZ berie na vedomie správu zo zasadnutia Komisie  sociálnej, zdravotnej a bytovej. 
Zodpovedný:  Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Diskusia 
 Ing. Tirpák Musíme do polroka zaúčtovať stratu. Pán primátor má rozhodnúť, kde sa 

zaúčtuje. 
Mgr. Bača Môj návrh je aby sme stratu 7 248,72 € dali na účet – neuhradená strata 

minulých rokov. 
Uznesenie č.: MZ-5-9-A-10 
MZ berie na vedomie Výročnú správu spoločnosti Služby mesta s.r.o. za rok 2008 predloženú 
konateľom spoločnosti Ing. Mariánom Tirpákom. 
Zodpovedný:  Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
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Uznesenie č.: MZ-5-9-A-11 
MZ berie na vedomie predloženú zápisnicu zo zasadnutia dozornej rady spoločnosti Služby mesta 
s.r.o. konanej dňa 25.3.2009 a návrhy dozornej rady na možnosti riešenia situácie v spoločnosti 
Služby mesta s.r.o. 
Zodpovedný:  Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Uznesenie č.: MZ-5-9-B-24 
MZ schvaľuje ročnú účtovnú závierku spoločnosti Služby mesta s.r.o. za rok 2008. 
Zodpovedný: Konateľ Služby mesta s.r.o. Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie 
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula  
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-5-9-B-25 
MZ určuje zaúčtovať dosiahnutý hospodársky výsledok za rok 2008 – stratu 218 375,–Sk 
(7 248,72 €) na účet neuhradená strata minulých rokov. 
Zodpovedný: Konateľ Služby mesta s.r.o., vedúca 

ekonomického oddelenia 
Termín: 18.06.2009 

Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin  
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko + 
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula  
Ing. Štefan Mačuga + +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 13 
 Kontrola plnenia uznesení 
 
Diskusia 
 Mgr. Bača Predniesol kontrolu plnenia uznesení. 
MVDr. Kapusta Vysvetlil jednotlivé splnenie alebo nesplnenie uznesení. 
Uznesenie č.: MZ-5-9-A-12 
MZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 
Zodpovedný:  Termín: 18.06.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Diskusia 
 MVDr. Kapusta 27.-28.6. sa koná 37.ročník SFS. Dostali ste pozvánky, predniesol 

program SFS. Bude sa podpisovať zmluva s Mestom Vrbové. 
Hanigovský Ako je to so spodnou bránou hradu? 
Ing. Mačuga Boli sme na Ministerstve kultúry, pán Maraky, ktorý má túto vec na 

starosti odcestoval do zahraničia. Pripravuje sa list. Prijal nás námestník 
ministra, ktorý nás odkázal na pána Marakyho. 

Mgr. Bača Neobviňoval by som riaditeľku múzea, že takto rozhodla lebo ona má 
niekoho nad sebou. 

Ing. Lisoň Aké sú nové informácie ohľadne ďalšej výstavby nájomných  domov na 
Rybníčku? 
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Ing. Mačuga Projektanti pripravili projekty. Stavebný úrad nám dal, čo všetko je 
potrebné ešte urobiť a pripraviť. Je to najnižší štandard do 40 m2 na 
jednu bytovú jednotku. Príspevok štátu je 80%, 20% sa dá zobrať úver zo 
ŠFRB. Vznikne medzi terajšími domami a cestou nová ulica. Bude na 
jednu aj druhú stranu 12 domčekov. Plánované sú aj dva domy na 
vybavenosť – napr. obchod, komunitné centrum a pod. Na tieto domy 
nedostaneme peniaze, tieto náklady musí znášať mesto.  582 tis. Sk 
vychádza na jeden byt.  Sme v jednaní s firmou, ktorá takéto domy 
stavala, aby to upravili do takej sumy, s ktorou súhlasí Ministerstvo 
výstavby. Žiadosť by mala byť 1.1.2010 na Ministerstve výstavby a vtedy 
je veľká šanca, že to prejde. Zmluvu na tento pozemok máme na 12 
domov, potrebujeme jednať s Biskupským úradom na postavenie ďalších 
domov. Bude sa jednať o radovú zástavbu.  

 
V Spišskom Podhradí 18.6.2009 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zapisovateľ  Prednosta MsÚ 
 
 
 
 

Overovateľ  Overovateľ 
 
 
 
 

 Primátor mesta  
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